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§ 18 
Nytt medborgarförslag Ung Fritid Mariehäll/Annedal  
BRO 2024/311 
 

Beslut  
Nämnden överlämnar förslaget till förvaltningen för besvarande. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Johan Duvdahl (C) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Centerpartiet instämmer med medborgarförslaget kring vikten av 
insatser i Mariehäll för växande barn – och ungdomskullar. 
Fritidsverksamhetens filial i närheten till Mariehällskolan med 
öppettider två dagar i veckan är lovärd, men förmodligen inte 
tillräcklig för att möta de behov som finns. Under 2024 kommer 
Bromma att få ett ungdomens hus vid Islandstorget vilket är 
positivt. Vi vill att Mariehäll blir nästa område för nyetablering av 
ett ungdomens hus då nutida och framtida behov i området är stora. 
 
I sammanhangen är det också värt att lyfta att Centerpartiet arbetar 
för att staden arbetar vidare för att hitta lösningar så att fler av 
skolornas idrottshallar tillgängliggöras för föreningar, medborgare 
och andra ideella krafter att använda på kvällstid- och helger då 
skolverksamhet ej pågår. En gemensam skrivelse från C, L och M 
rörande statusrapport om öppnande av skolidrottslokaler las fram i 
idrottsnämnden 2024-05-28 kring detta. Särskilt önskvärt skulle 
vara att det genomförs nödvändiga byggnationer så att 
Mariehällsskolans idrottshall kan tillgängliggöras kvällstid då 
området behöver särskild fokus. 
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